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پاشایی فقط به بیان درد پرداخت!

 ـتجاری و مناطق ویژه اقتصادی در  اقتصاد کیش-   رئیس فراکسیون مناطق آزاد صنعتی 
مجلس شورای اسلامی در نشستی با سرمایه گذاران و فعالان بخش خصوصی کیش به 

بررسی مسائل و مشکلات سرمایه گذاران کیش پرداخت .
به گزارش اقتصاد  کیش، در این نشست که به همت مجمع توسعه و نو آوران  کیش و با 
حضور تعدادی از فعالین اقتصادی و سرمایه گذاران بخش خصوصی کیش  و تنی چند از 
معاونین و مدیران سازمان منطقه آزاد کیش برگزار شد بخشی از مشکلات فعالیت سرمایه 
گذاران بخش خصوصی در مناطق آزاد مورد بحث و بررسی قرار گرفت.معصومه پاشایی 
در این نشست  با اشاره به ظرفیت ها و توانمندی های سرمایه گذاران بخش خصوصی 
گفت: ارتباط و همدلی سرمایه گذاران  بخش خصوصی  با دولت در فعالیت های عمرانی 
که جز و مسئولیت های اجتماعی بخش خصوصی است، می تواند رونق بخش مناطق 

آزاد  باشد.
معصومه پاشایی بهرام با ابراز تاسف از اینکه در طول یک سال گذشته حدود ۱۱ هزار 
ملک، توسط ایرانیان در ترکیه خریداری شده است، گفت: این سرمایه ها باید به جای ترکیه 

در جایی مثل کیش و برای ساخت و ساز در بخش مسکن و گردشگری هزینه می شد.
رئیس فراکسیون مناطق آزاد تجاری صنعتی و مناطق ویژه اقتصادی مجلس نقش مناطق 
آزاد در سال های اخیر در رفع بحران های اقتصادی کشور از جمله تامین مواد غذایی را با 
ارزش دانست و گفت: مناطق آزاد نقش بسیار موثری در اقتصاد کشور داشته و می توانند 

ایفاء کنند .
وی با اشاره به موضوع تصویب مالیات بر ارزش افزوده برای مناطق آزاد کشور گفت: با 
وجود مخالفت های فراوان بسیاری از نمایندگان مجلس با این لایحه، اما به دلیل پافشاری 

دولت، این لایحه توسط اعضای دولت به مجلس آورده و تصویب شد.
 ـتجاری و مناطق ویژه اقتصادی گفت: در تلاش  رئیس فراکسیون مناطق آزاد صنعتی 
هستیم با همکاری دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد کشور، قانون جدید را لغو کنیم و 
تاکنون ۷۰ درصد از نمایندگان مجلس برای لغو مالیات بر ارزش افزوده مناطق آزاد رضایت 

دارند و امیدواریم به زودی این مشکل حل شود.
مالیات بر ارزش افزوده در مناطق آزاد و مغایر بودن آن با اساسنامه تشکیل مناطق آزاد، عدم 
اجرا کامل قانون مناطق آزاد ، قوانین دست و پاگیر اداری و تشدید بروکراسی در مناطق آزاد 
، ثبات نداشتن مدیریت در کیش، طولانی بودن روند صدور مجوز های ساخت و ساز، رفع 
موانع سرمایه گذاری در کیش ،عدم حمایت دولت برای ایجاد زیرساخت های مناطق آزاد 
، لغو مالیات بر حقوق کارمندان و بر ارزش افزوده در مناطق آزاد،  نگرش نادرست ناظران 
و بازرسان به فعالیت های  مناطق آزاد کشور و تهیه  گزارش های خلاف واقع در مورد 
فعالیت های مناطق آزاد به مقامات کشوری  از مواردی بود که  در این جلسه مطرح شد .

نکته قابل تامل اینکه دولت که متولی مناطق آزاد می باشد و باید در تلاش برای جستجوی 
شناســایی راهکارهایی برای ارتقاء مزیت های مناطق آزاد باشد ، خود پیشنهاد اعمال 
محدودیــت های جدید برای مناطــق آزاد را به مجلس می دهد و اکنون فعالان بخش 

خصوصی بایستی از نمایندگان مجلس بخواهند این قوانین را تصویب نکنند !
نکته جالب تر هم اینکه در این نشستت پاشایی که خود رئیس فراکسیون مناطق آزاد مجلس 
شورای اسلامی می باشد و باید مقتدرترین تشکل  داخلی مجلس برای دفاع از حقوق 
مناطق آزاد باشد نیز در این نشست همراه و همصدا با دیگر سرمایه گذاران کیش با ذکر 
نمونه هایی از مشکلات منطقه آزاد حوزه انتخابیه خود به تکرار  بیان مشکلات موجود در 
مناطق آزاد پرداخت  و  بجای ارائه راهکارهای لازم  و ارائه برنامه های خود بر ای حل این 
مشکلات و همسو ساختن نمایندگان مجلس برای لغو این محدودیت ها ،به رسم همه 

مدیران اجرایی فقط بیان درد کرد!
و نکته پایانی اینکه  همه عنوان می کنند یک سری آدم هایی در بدنه دولت  هستند ) ظاهرا 
در همه دولت ها هم حاضر هستند( که مخالف مناطق آزاد هستندو این محدودیت ها را 
اعمال و دنبال می کنند ! مشخص نیست این آدم های نامرئی  چه کسانی هستند و چرا 
شناسایی نمی شوند؟! دبیر شورایعالی مناطق آزاد بعنوان شاخص ترین چهره دولت در 
حوزه مناطق آزاد  که مخالف این محدودیت ها هست و بارها آنها را غیر قانونی و حتی 
غیر شرعی اعلام کرده است، دولت که قاعدتا باید مدافع و حامی مناطق آزاد باشد، پس 
مشکل چیست ؟ اگر مناطق آزاد بر اساس تجربیات جهانی ظرفیتی برای توسعه کشورها 
هستند چرا در کشور ما این چنین نیست  و سیاست یکدست و هماهنگی برای حمایت 

از مناطق آزاد  وجود ندارد؟!

سعید محمد دبیر شورای عالی مناطق آزاد: 

به گزارش  اقتصاد کیش  "سعید محمد" پنجشنبه  
گذشــته در همایش لجســتیک چابهــار اظهار 
داشــت: اصل این است که در چنین همایش هایی 
بخش های مختلف مربوط با این موضوع لجستیک 
بتوانند همدیگر را پیدا کنند و باهم تبادل نظر کنند. 
باید ســعی شود از کارهای جزیره ای پرهیز کنیم، 
کارایی این همایش ها این است که بتوانیم تا انتهای 

کار به اهداف مورد نظر دسترسی پیدا کنیم .
وی بــا بیان اینکه ســازمان تجارت جهانی حجم 
تجارت را در دنیا ســالانه 42 هــزار میلیارد دلار 
اعلام کرده اســت گفت: ایــران در یک موقعیت 
اســتراتژیک قرار گرفته است و مبادلات تجاری 

زیادی را در منطقه خودمان شاهد هستیم.
 دبیر شــورای عالی مناطــق آزاد و ویژه اقتصادي 
تاکید کرد: 22 کشــور مورد تاثیــر در تجارت و 
در اطراف ایران وجود دارد که شــامل ۱5 کشور 
همســایه و هفت کشور غیر همســایه مبادلات 
تجــاری زیــادی با ما دارند که جمعا 22 کشــور 
»هفت هزار و 5۰۰ میلیارد دلار« در سال مبادلات 
تجاری دارند و ســهم ایران از این میزان، هشــت 

دهم درصد است .
سعید محمد با طرح این سوال که چرا ما نتوانستیم 
به جایگاه واقعی تجاری ایران در منطقه دسترسی 
پیدا کنیم اظهار داشــت: آماده نبودن کشورمان در 
بحث لجستیک و ترانزیت مهمترین مشکل است 
و برای همین اســت که در این همایش به موضوع 

مهم لجستیک مي پردازیم.
وي تصریــح کــرد: کریدورهای زیــادی را در 
منطقه داریم، کردیور شــمال _ جنوب که یکی از 
کریدورهایی اســت که امکان عبور از کشور ما را 

فراهم می کند.
مشاور رییس جمهور گفت: کریدور شرق _ غرب 
و اخیرا کمربندی جــاده که طرح چین در منطقه 
تعریف شده است و در همه این کریدورها کشور 
ما می تواند نقش آفرین باشد، اما بعضا مزیت های 

رقابتی مان را از دست می دهیم.
ســعید محمد ادامه داد: عده ای می گویند که بحث 
سیاســی، بین المللی و تحریم است اما کسانی که 
می خواهند بارشــان را به مقصد برســانند فقط و 
فقط 2 موضوع برایشــان مهم است؛ نخست اینکه 
با کمترین هزینه بار را به مقصد برسانند و دیگری 
اینکــه در کوتاه ترین زمان ممکن کالاهای خود را 

را به مقاصد هدفشان حمل کنند.
وي افزود: به جای اینکه تقصیر را به گردن مسائل 
سیاســی و بین المللی بیندازیم خوب اســت که 
واقع بینانه موضوعــات را کنکاش کنیم تا بتوانیم 

به پاسخ های درستی برسیم.
دبیر شورایعالي مناطق آزاد و ویژه اقتصادي تاکید 
کرد: امروز می بینیم که به جای اینکه از مسیر زمینی 
ایران اســتفاده شود از قزاقستان و بندر آکتاو بارها 
مستقیم به بندرهای آذربایجان و بعد هم به سمت 
اروپا منتقل می شــود و عملا مســیر زمینی ما که 
از مســیر ســرخس و اینچه برون می تواند محور 
کمربند شمالی کشــور را تشکیل دهد در حال از 

بین رفتن است.
سعید محمد بیان داشــت: به من گفته شده است 
که ســرعت سیر کالا در کشــور پنج کیلومتر در 
ســاعت است، این عدد بســیار وحشتناک بوده و 
بــاری که امروزه به ســمت اینچه برون می رود با 
اینکه آنجا راه آهن کشــیده شده است اما زمانی که 
بــار می خواهد از آنجا عبور کند هیچ مزیتی برای 

صاحب کالا و بار ندارد.
وی ادامــه داد: اگــر بتوانیم خلاءهــای زنجیره 
لجستیک کشــور را برطرف کنیم آن موقع موفق 
خواهیم شــد که کریدورهــا را احیا کنیم و توجه 
داشــته باشــیم که هر کدام از دستگاه ها در احیای 

این کریدورها نقش خاص خود را دارند.
مشــاور رییس جمهور گفت: در بین دستگاه هایی 
که در این حوزه کار می کنند، وزارت امور خارجه 
در بحث دیپلماســی اقتصادی و بازاریابی بسیار 
تاثیرگذار اســت، وزارت راه و شــهر سازی در 
تکمیل زیر ســاخت ها، وزارت اقتصاد و داراریی 
در بخش گمرکات، وزارت جهاد کشــاورزی و 
معاونت های مختلف آن در آســان کردن فرآیند 
صــادرات و واردات ، وزارت بهداشــت و ناجا 

همگی می توانند کمک کنند.
ســعید محمد تاکید کــرد: حدود 2۷ مجموعه در 
گمرکات و مرزهای ما مستقر است و وظیفه دارند 

فرآیندهای ترانزیتی را تسهیل کنند.
وی تصریح کرد: برخوردهــای جزیره ای باعث 
می شــود که همیشه نارضایتی وجود داشته باشد، 
در یک گمرک سه دستگاه ایکس ری متوقف شده 
که بدلیل تداخلات بین بخشــی بوده است. خیلی 
از جاها از کوچک تریــن امکانات برای ترانزیت 
برخوردار نیســتند و خدمات رفاهی به ترانزیت 
کنندگان دچار اختلال اســت. ما در مناطق آزاد به 
دنبال این هســتیم تا جایی که می شود ظرفیت ها 

را احیا کنیم.
دبیر شورایعالي مناطق آزاد و ویژه اقتصادي گفت: 
مناطق آزاد ظرفیت بالایــی دارند؛ از ۷4 گذرگاه 
زمینــی 3۰ گذرگاه در مناطق آزاد اســت و تعداد 
پســت اسکله هایی که در کشور در حال بهره وری 

اســت 99 پست اسکله در مناطق آزاد و ۱4 پست 
اسکله هم در حال ساخت است.

ســعید محمد افزود: ظرفیت کارگاه ها حدود یک 
میلیون تن در سال در فرودگاه های منطقه آزاد بوده 
و در حال افزایش است و ظرفیت 6۰۰ هزار تنی به 

آن اضافه خواهد شد.
وی اظهار داشــت: از چابهار تا قشــم در زنجیره 
لجســتیک کشور هســتیم، بندر و اسکله کاوه را 
داریم و اگر اتصال پلُ قشــم به بندرعباس محقق 
شــود از بندر کاوه می توانیم خدمات لجستیکی و 

ترانزیتی را داشته باشیم.
مشــاور رییس جمهور ادامــه داد: در بندر انزلی 
و امیرآباد، کاســپین، مرزهایی همچون سرخس 
و دوغارون، میلک و ریمدان مســتقر هســتیم و 
امیدواریــم خط راه آهنی که اتصال برقرار می کند 
حتما نگاهی به مرز میلک داشــته داشته باشد، در 
شــمال بازارچه مرزی نوردوز  و همینطور در مرز 
بــازرگان با جمهوری آذربایجــان و در مرزهای 
بانه و مریوان، مرز باشــماق ، خســروی، پرویز 
خــان در مرز اروند و درواقع در همه این نقاط ما 

ظرفیت های بسیار بالایی داریم.
سعید محمد افزود: در کنار این ظرفیت لجستیکی، 
به دنبال این هســتیم تــا خدمات پولی و بانکی و 
همینطور سایر خدماتی که نیازمند تکمیل زنجیره 

لجستیک است را احیا کنیم.
وي ادامــه داد: بحث بورس بین الملل را در مناطق 
آزاد پیگیری کرده ایم و مجوزهای آن در حال اخذ 
است که می توانیم در یک بخش با فروش اوراق و 
تعریف پروژه هایی به صورت ارزی صندوق هایی 
را تاسیس کنیم تا از این مسیر بتوانیم زیرساخت ها 
را در مناطق آزاد در بخش لجســتیک و تزانزیت 

تکمیل کنیم.
دبیر شورایعالي مناطق آزاد و ویژه اقتصادي گفت: 
یکی از موضوعاتی کــه به جدیت دنبال می کنیم 
مناطق آزاد مشترک است، در تک تک گمرکات و 
مرزهایی که ما با کشورهای همسایه و غیر همسایه 
داریم امکان ایجاد مناطق آزاد مشترک وجود دارد .
ســعید محمد ادامه داد: اگــر بخواهیم بحث های 
لجســتیکی مان تقویت شــود چند حوزه را باید 
برنامه ریزی کنیم، نخســت بحث زیرســاخت ها 
است که در بخش های مختلف ریلی، جاده ای که 

نیاز به منابع دارد و  درحال پیگیری است.
وي ادامــه داد: اینکــه می بینیم منابع کشــور در 
پروژه هایی صرف می شود که شاید الویت ندارد و 
در داخل کشــور هم هزینه می شود ، اما ضربه های 
اصلی و مســیرهای ترانزیتی مــورد غفلت قرار 
می گیرد. نیاز است که این موضوع بازنگری شود .
مشاور رییس جمهور افزود: علاوه بر تکیمل زیر 
ساخت ها نیاز به تسهیل خدمات داریم؛ بحث های 
بانکی، بیمه ای و انتقال ها نیازمند است در موردشان 
صحبت شود و اینکه یک نقطه کوری که داریم این 
است که همه دستگاه ها بسته به ماموریت هایشان 
می خواهند وظایف خودشان را انجام دهند، اینجا 

نیاز است که یک حکمرانی واحد داشته باشیم.
سعید محمد گفت: تمامی نهادها نیاز به یک متولی 
اصلی دارند، خیلی جاها اســت که این نهادها باید 
در کنار هم کارهــا را انجام دهند و معمولا جایی 
که کارِ گروهی نیاز است ما در آنجا دچار اختلال 
می شــویم و باید در مناطــق آزاد ما یک مدیریت 

واحد رقم بخورد.

    اقتصاد کیش-  مشاور رییس جمهور و دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاري - صنعتي و ویژه اقتصادي با تاکید بر اینکه باید زنجیره 
لجستیک کشور را تکمیل کنیم گفت: اگر بتوانیم خلاءهای زنجیره لجستیک کشور را برطرف کنیم آن موقع می توانیم کریدورهای حمل و 

نقل را احیا کنیم. 

به جای اینکه تقصیر را به گردن مسائل بین المللی 
بیندازیم ، واقع بینانه موضوعات را کنکاش کنیم

مسیح اله صفا مجددا  رئیس جامعه هتلداران شد
مهرداد تاوتلی دبیر کل جامعه هتلداران کیش

اقتصاد کیش-  مجمع عمومی عادی بطورفوق العاده جامعه هتلداران کیش چهارشنبه 
گذشته در محل هتل آرامیس پلاس کیش  برگزار و اعضا جدید هیئت مدیره انتخابات 

شدند
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش در نتیجه این انتخابات  آقای مسیح الله صفا برای چندمین 
دوره  متوالی بسمت رئیس هیئت مدیره ،  آقای سیدحسین خابنما بسمت نایب رئیس 
هیئت مدیره ،  آقای دکتر مهردادتاوتلی بسمت عضوهیئت مدیره  و دبیرکل جامعه هتلداران 
کیش و آقای امیر  علیشاهی بسمت عضو و خزانه دار وآقای سیدمحمد رضا کلینی بسمت 
عضو اصلی هیئت مدیره انتخاب شدند. همچنین بر اساس رای گیری بعمل آمده  آقایان 
محمود مادر شاهیان و حمیدرضا مخملباف بسمت اعضاء علی البدل انتخاب شدند در 
همین جلسه آقای محمد پورقاسمی بسمت بازرس اصلی و آقای سید مجتبی قیاسی 

بسمت بازرس علی البدل  هیئت مدیره جامعه هتلداران کیش انتخاب شدند.

در نشست با سرمایه گذاران بخش خصوصی کیش ؛ انتخابات مجمع عمومی جامعه هتل داران کیش:

رئیس بیمارستان کیش  اعلام کرد:

تشکیل شورای تامین درخصوص تعرفه خدمات 
درمانی بیمه شدگان تامین اجتماعی  در کیش

اقتصاد کیش-   رئیس بیمارســتان کیش با اشاره به 
تصمیم تامین اجتماعی در خصوص ارائه خدمات 
درمانی با تعرفه دولتی در این بیمارستان، گفت: نگاه 
شورای تامین منطقه آزاد کیش مبنی بر اجرایی نشدن 

تصمیم جدید تامین اجتماعی است.
به گــزارش اقتصاد  کیش، دکتــر مصطفی نادعلی 
نژاد گفت: با آغاز فعالیت بیمارســتان کیش بیمه های 
مختلف خدمات خصوصی بیمارستان را پذیرفته اند و 
بر این اساس قرارداد فی مابین بسته و خدمات درمانی 

به بیمه شدگان در این بیمارستان ارائه می شود.
وی گفت: بیمه تامین اجتماعی نیز در حدود ۸ سال 
و آن هم با توجه به مطالبه مردم و بیمه شدگان شروع 
به خرید خدمت کرد و تعرفه خصوصی بیمارستان 

را پذیرفته است.
دکتر نادعلی نژاد گفت: براساس نامه جدید از سوی 
تامین اجتماعی بیمارستان کیش از اول بهمن مبنای 
محاسبه و پرداخت خدمات درمانی به بیماران تحت 
پوشش بیمه تامین اجتماعی را مطابق با تعرفه دولتی 

محاسبه خواهد کرد.
وی گفت: در صورت اجرایی شــدن این بخشنامه 
بیمه شدگان تامین اجتماعی هزینه های درمان را چند 

برابر بیشتر از قبل باید پرداخت کنند.
رئیس بیمارستان کیش گفت: پس از ارسال این نامه، 
موضوع با سرپرست منطقه آزاد کیش درمیان گذاشته 
شد و براساس نامه تنظیم شده در خصوص وضعیت 

بیمه شــدگان تامین اجتماعــی کیش به مدیرعامل 
تامین اجتماعی کشور وضعیت بیمه شدگان و نتایج 

اجرایی شدن این تصمیم توضیح داده شد.
دکتر نادعلی نژاد گفت: شــورای تامین منطقه آزاد 
کیش و سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش با توجه به 
وضعیت اقتصادی بیمه شدگان جزیره کیش مخالف 

اجرایی شدن این بخشنامه است.
رئیس بیمارســتان کیش گفت: تامین اجتماعی پس 
از تاســیس بیمارستان و ارائه خدمات اصلی شامل: 
تخصــص داخلی، تخصص اطفــال، جراح زنان و 

بیهوشــی، اورژانس ســاده، اتاق عمل، داروخانه و 
آزمایشــگاه می تواند تعرفه هــای مدنظر خود را در 

بیمارستان خود به بیمه شدگان ارائه دهد.
دکتر نادعلی نژاد با اشــاره بــه دریافت ۸ درصد از 
بیمه شــدگان تامین اجتماعی در کیش درقالب بیمه 
درمان از ســوی تامین اجتماعــی، گفت: بالغ بر ۷ 
میلیارد تومان درماه از بیمه شــدگان تامین اجتماعی 
دریافت می شــود و تامین اجتماعی با دریافت این 
مبلغ موظف به ارائه خدمات درمانی در جزیره کیش 

به بیمه شدگان است.

توقف ابلاغیه جدید سازمان تامین 
اجتماعی در کیش 

اقتصاد کیش-   سرپرست معاونت فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش از 
توقف ابلاغیه جدید سازمان تامین اجتماعی مبنی بر محاسبه خدمات درمانی بیمارستان 

کیش به نرخ دولتی خبر داد.
به گزارش اقتصاد کیش، حسین شمسیان راد، یکی از دغدغه های اصلی سازمان منطقه 
آزاد کیش را در دوره مدیریت جدید، تامین اجتماعی عنوان کرد و افزود: پیگیری های 
متعددی برای ایجاد مرکز درمانی وابسته به تامین اجتماعی انجام شده است و ان شاءالله 
به زودی شاهد اتفاقات خوبی برای حل این مشکل دیرینه مردم در کیش خواهیم بود.

وی با اشاره به ابلاغیه جدید تامین اجتماعی، گفت: در زمانی که پیگیر موضوع مسائل 
تامین اجتماعی بودیم، ابلاغیه ای به دست مان رسید که بر اساس آن بیمارستان تخصصی 
کیش از ابتدای بهمن، ملزم به محاسبه خدمات درمانی خود با سازمان تامین اجتماعی 

به تعرفه دولتی خواهد بود.
شمسیان راد، ارائه خدمات درمانی در کیش را بر اساس این ابلاغیه، به حداقل ممکن 
عنوان کرد و ادامه داد: بلافاصله رایزنی هایی برای توقف اجرای این دستور که خلاف 
مصالح عمومی و رفاه مردم می باشد، انجام شد و درنهایت با گفتگو با وزیر رفاه، وعده 

توقف این طرح برای رفع نگرانی های مردم داده شد.
سرپرست معاونت فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش ، با تاکید بر پیگیری 
ایجاد مرکز درمانی تامین اجتماعی در کیش بعد از سال های طولانی، تصریح کرد: تلاش 
ما در سازمان رفع تمام دغدغه های مردم در امور اجتماعی و رفاه و آسایش آنان است و 
به خصوص در حوزه ی حیاتی درمان، اجازه نخواهیم داد مصالح عمومی مردم با برخی 

ابلاغیه ها دستخوش تلاطم شود.

سرپرست معاونت فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش  
خبر داد:

 ارتقای مهارت های تخصصی اولویت 
فعالیت های شرکت عمران، آب و خدمات کیش 

اقتصاد کیش-      در راستای ارتقای سطح توانمندی و مهارت های تخصصی آتش 
نشانان کیش ، در پاییز امسال حدود 5 هزار نفر ساعت دوره آموزشی برگزار شد. 

به گزارش اقتصاد  کیش ، مسعود احمدی مدیر بحران و پدافند غیر عامل شرکت عمران، 
آب و خدمات کیش  با اشــاره به اهمیت برگزاری دوره های تخصصی در توانمند 
سازی منابع انسانی و ارتقای سطح ایمنی شهری گفت: در سه ماهه پاییز امسال با هدف 
پیشگیری ، آموزش و فرهنگ سازی در حوزه ایمنی و مدیریت بحران 4هزار و ۸32 

نفرساعت دوره آموزش تخصی آتش نشانی و خدمات ایمنی در کیش برگزار شد .
احمدی افزود: مدیریت ایمنی و آتش نشانی کیش در سه ماهه پاییز امسال با  ۱۰۰مورد 
مهار و اطفاء حریق و ۱۰5  عملیات امداد و نجات به ساکنان و گردشگران کیش ارائه 

خدمات کرده است.
وی با اشاره به اینکه  25۷ مورد بازدید ایمنی در طول سه ماهه گذشته انجام شده است 
اظهار داشــت :  نیروهای آتش نشــانی کیش با حضور در بیش از ۱۰۰  مراسم خاص 

مناسبتی و مذهبی آماده ارائه خدمات به ساکنان و گردشگران بودند .

مدیر بحران و پدافند غیر عامل شرکت عمران ، آب و خدمات کیش 
اعلام کرد:

آغاز طرح ساماندهی بنادر کیش
 و چارک برای تسهیل سفرهای نوروزی 

اقتصاد کیش- رئیس کمیته حمل و نقل دریایی و هوایی ستاد تسهیلات نوروزی کیش 
آغاز طرح ساماندهی بنادر کیش و چارک را گامی دیگر در راستای ارائه خدمات شایسته 

به گردشگران نورورزی عنوان کرد.
به گزارش اقتصاد  کیش، دومین جلســه کمیته حمل و نقل دریایی و هوایی ســتاد 
تسهیلات نوروزی کیش با هدف ارائه خدمات شایسته به مسافران و گردشگران در 
ســفرهای هوایی و دریایی به مقصد جزیره،  در ســالن اجتماعات شرکت توسعه و 

مدیریت  بنادر و فرودگاه های کیش برگزار شد.
محمدی از ایجاد زیرســاخت های لازم برای ســامانه هوشمند خرید بلیط، پذیرش 
اتوماتیک خودرویی و افزایش دســتگاه های وب کیوسک نوروزی در بنادر چارک 

و کیش خبر داد.
وی گفت: ساماندهی شناورهای مسافری و حمل خودرویی برای ارائه خدمات مناسب 
در بنادر )کیش، لنگه، چارک، آفتاب( و هماهنگی با شرکت های هوایی و ایرلاین ها، 

در دستور کار قرار گرفته است.
رئیس کمیته حمل و نقل دریایی و هوایی ســتاد تســهیلات نوروزی کیش بر نقش 
مهــم فــرودگاه و بنادر کیش، به عنوان دو مبادی ورودی و خروجی جهت میزبانی از 

گردشگران نوروزی تاکید کرد.
عزت اله محمدی خاطر نشان کرد: پس از تشکیل کمیته های تخصصی و زیرمجموعه های 
این کمیته؛ تامین ایمنی سفرهای هوایی و دریایی، افزایش ایمنی پایانه ها، شناورها و 
مسیرهای تردد، هم افزایی ارگان های مربوطه و تیم های عملیاتی، پاسخ گویی به شرایط 

اضطراری در مسیرهای هوایی و دریایی برعهده این کمیته خواهد بود.
محمدی افزود: رویکرد این کمیته ارتقاء سطح ایمنی سفرهای دریایی و هوایی، جستجو 

و نجات دریایی و آمادگی تیم های عملیاتی در نوروز ۱4۰۱ است.
شایان ذکر است: بنادر و فرودگاه بین المللی کیش، از آمادگی لازم جهت ارائه خدمات 
به عموم مردم در نوروز ۱4۰۱برخوردار است و اجرایی شدن تصمیمات در  سفرهای 

دریایی و هوایی تابع تصمیمات ستاد ملی کرونا خواهد بود.

رئیس کمیته حمل و نقل دریایی و هوایی ستاد تسهیلات نوروزی 
کیش  اعلام کرد:


